
 

  

 

Protokoll styremøte 

Tid: Tirsdag 28 nov 2023 kl 18-20, 2 min.  

Faste medlemmer som møtte: 

Petter Johnsen, Bente Andersen, Yngve Stiansen, Ole Bjørn Hansen Dalen, Sissel Andersen Svarva 

Varamedlemmer som møtte: - 

Faste medlemmer som ikke møtte: -  

 
Agenda: 

• Formalisering nytt medlemssystem 

• Julegave til ansatte og timetrenere 

• Råtass/storebrand forsikring 

• FibGreen / dugnadssalg 

• Spesifisering/ justering av malen for konkurransestøtte 

• Mitt Varsel i Arendals Turnforening 

• Årshjul for dugnad 

• Nesteårs styre 

 
Sak 21/23 Formalisering nytt medlemssystem 

Forslag som om endring av medlemssystem til Spond godkjennes. 

 

Sak 22/23 Julegave til ansatte og timetrenere 

Forslag som om gavekort fra Brekke Sport i julegave til ansatte og timetrenere godkjennes. Timetrener får 200 og faste 

ansatte får 500. 

 

Sak 23/23 Råtass/storebrand forsikring 

Storebrand har i sammarbeid med NIF en ordning som kalles Råtass. Denne kan gi kickback til klubbene dersom 

meldemmer banytter seg av denne til egne forsikringer. Vi undersøker om vi kan flytte egne forsikringer til denne ordningen 

også. Promotereres evt på facbook og hjemmesider. 

Tilført etter møte: Storebrand tilbyr ikke forsigringer til idrettslag. 

 

 



 

  

 

 

Sak 24/23 FibGreen / dugnadssalg 

Represenatnt fra FibGreen fikk presentere dugnadskonsept i form av salg av vaskekluter. 

Besluttet å kjøre dusgnad på dette i januar. 

 

Sak 25/23 Spesifisering/ justering av malen for konkurransestøtte 

Er powertumbling series i danmark Nasjonale konkuranser og kvalifiserer for støtte fra klubben? Besluttet at dette ikke er 

nasjonale konkurranser, og derfor ikke gir støtte fra klubb, men kan støttes av foreldrelag.  

 

Sak 26/23 Mitt Varsel i Arendals Turnforening 

Mitt varsel fra NIF. Portal for registering og håndtering av varslingsaker. Behov for at noen fra klubben deltar på kurs i regi av 

NIF. Styrelder har hatt dette kurset, og vi trenger frolig ikke ytterligere kurs. 

Sak 27/23 Årshjul for dugnad 

Det ble disktuert behov for ett årshjul for dugnader som inkluderer foreldrelag. Innværende år har det vært noen dugnader 

som har kommer uheldig tett. 

Det vil jobbes med ett felles dugnads årshjul. 

Sak 27/23 Neste års styre 

Alle som er på valg vil bli kontaktet av valg komite med forspørsel om gjennvalg.  

 


